
                
 

Referat af bestyrelsesmøde i Seniorhus Odense 
tirsdag d. 26. september 2023 

 
Afbud:  
Lis Olsen (Krepo) 
Dagmar Andersen (Ældrerådet)  

 
Pkt. 1  Valg af ordstyrer og referent 

Kirstine blev valgt til ordstyrer, daglig leder som referent. 
 
Pkt. 2  Godkendelse af dagsorden 

Punkterne 5 og 6 blev fremrykket, ellers godkendt. 
 
Pkt. 3  Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde d. 29. august 

Godkendt. 
 
Pkt. 4  Til orientering 

Formanden: 
Daglig leder og formanden var d. 22/9 til frivillighusmøde i Grævlingehuset, hvor man 
indledningsvis fik lejlighed til at møde lederen af ”Indgangen”. Et af hovedemnerne 
var rekruttering (af frivillige og brugere) og arbejdet generelt med at skabe bedre 
synlighed af frivillighusene. Der er efterfølgende udsendt tilbud (fra Team 
Frivillighed/Ældre- og Handicapforvaltningen) om et læringsforløb for interesserede 
huse/foreninger i forhold til synlighed og rekruttering.  

 
”En rejse i musikkens verden” nr. 3” var udsolgt og igen en stor succes, men det blev 
endnu engang tydeligt, at brugerne har lidt eller manglende kendskab til, hvilken 
forening de tilhører. 

 
Sekretariatet: 
Husk tilmelding af foreningsrepræsentanter til GDPR-kursus for 
medlemsforeningerne d. 31. oktober 2023 - kl. 13.00-16.00 i Mødelokalet 1.  
Deadline for tilmelding er fredag d. 6. oktober. 

 
Nyt fra udvalgene:  
Der er udsendt diverse referater fra seneste udvalgsmøder. 
 
Medlemmer af bestyrelsen:  
Arbejdsgruppen omkring ”Aldring-foredraget” d. 4/9 kunne berettet om stor tilslutning 
(130 deltagere) og samtidig stor spørgelyst. Med andre ord har endnu et 
fællesarrangement vist sin styrke og berettigelse. 

 
Pkt. 5 Formål med seniorhuset og visioner 

Formanden gennemgik seniorhusets formål som beskrevet ved husets start i 2010. 
Er formålet tidssvarende? Er ordvalget forståelige, og skal der laves noget om? Skal 
der arbejdes efter delmål, og hvordan evalueres eventuelle delmål?  
Hvem har ansvaret for at leve op til formålene? Bestyrelsen og forretningsudvalget 



eller medlemsforeningerne? Hvad med de eksterne foreninger?  
Der er med andre ord masser af forhold og emner, som bestyrelsen skal diskutere 
fremadrettet. Forretningsudvalget kan ikke alene komme med et bud på en revision. 
Der blev stillet forslag om at lave en temadag med ekstern konsulentbistand. 
Forslaget blev besluttet. 
 

Pkt. 6 Forretningsorden 
Formanden oplyste, at revision af forretningsorden, bestyrelsens og daglig leders 
opgaver skrider fremad. En gennemgang af daglig leders arbejdsopgaver afventer. 
Arbejdet med en revision skal munde i et nyt samlet stykke papir og endelig vedtages 
i bestyrelsen.    

 
Pkt. 7 Vedligehold og investeringer 

Daglig leder gennemgik revideret liste over kommende investeringer og allerede 
gennemførte investeringer. Det blev besluttet, at samtlige medlemsforeninger (og 
dermed ikke kun de valgte i bestyrelsen) skal have mulighed for at komme med input 
til kommende vedligehold og investeringer til fælles gavn.  

 
Pkt. 8 Kommunikation til medlemsforeningerne 

Medlemsforeninger, som ikke er i bestyrelseskredsen, har ytret ønske om at være 
bedre informeret om driften af Seniorhus Odense. Der har ikke været nedskrevne 
retningslinjer, men bestyrelsen var enig om at øge kommunikationen og samarbejdet 
med de medlemsforeninger, som ikke sidder i bestyrelsen. 

 
Pkt. 9 Eventuelt 

Der blev spurgt til yderligere fællesarrangementer i år? Der har hidtil været afviklet 
”Møde med FynBus” (d. 23/5) og ”Foredrag om aldrig” (d. 4/9). Ideer modtages gerne 
på kommende bestyrelsesmøde. 
 


